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דבר יושב ראש האיגוד

לחברי איגוד המתכננים שלום רב,

עדנה  ומתכננת  אדר׳  המתכננים.  לאיגוד  חדש  ועד  נבחר   2008 מרץ  בחודש 
לרמן נבחרה שוב כסגנית יו״ר האיגוד, מתכננת אורלי נעים עין דר כגזברית 

האיגוד ומתכנן ניר פפאי כחבר ועד. 

הצטרפו לועד שלושה חברים חדשים שנבחרו: פרופ׳ ראסם חמאיסי, מתכננת 
נירה סידי ומתכנן גיא קו-נקי.

הועד החל לפעול במרץ מיד עם בחירתו ועוסק במגוון רחב של תחומים, כפי 
כמות  שבועות.  ארבעה  מידי  הנערכים  הועד  ישיבות  בסיכומי  לראות  שניתן 
הנושאים והעבודה הינם כמעט אינסופיים, אך אנו מנסים לאזן בין הנושאים 

החשובים השונים הנמצאים על סדר היום של האיגוד. 

עבודה רבה מושקעת בהגנה על מעמד המתכננים ובחיזוק מעמדם. נושא זה 
נמצא על סדר היום בדיונים הנערכים ביחס לחוק העיריות, הרפורמה בתכנון 
אשר  ועו״ד  אלתרמן  רחל  פרופ׳  זה,  בנושא  לועד  מסייעים  פעולות״.  ו״ייחוד 
פורומים,  במגוון  האיגוד  את  ומייצגים  עמדה  ניירות  מכינים  אשר  כהנא, 

לרבות ועדת הפנים ואיכות הסביבה של הכנסת. 

נושא מרכזי שעולה שוב ושוב לסדר היום בדיונים, הינו מידת ״הגיבוש״ של 
להגדרתם  המקצועיים  והקריטריונים  ואזורים  ערים  תכנון  של  הדיסיפלינה 
גם  ערכנו  רב.  זמן  עוד  אותנו  וילווה  ימשיך  זה  שנושא  נראה  המתכננים.  של 
דיונים בין חברי האיגוד והרחבנו את שורות המתדיינים מבין חברי האיגוד 
איגוד  עם  דיונים  קיימנו  באיגוד.  חברים  אינם  אשר  נוספים  אנשים  ומבין 

מהנדסי ערים בישראל ועם עמותת האדריכלים וערכנו פעילויות משותפות.

הכנס השנתי נערך בחודש מרץ 2008 באשדוד. הכנס היה מוצלח, אך יש לנו 
ביקורת עצמית רבה ולקחים לעתיד. ועדת הביקורת של האיגוד הוציאה דו״ח 
במתכונת  כנס  לגבש  במטרה  לפעול  החלה  הבאה  לשנה  הכנס  וועדת  מפורט 

שונה ואטרקטיבית במיוחד, אשר יערך בחודש פברואר או מרץ 2009.

מגוון הפעילויות של האיגוד מתוכננות החל מסוף חודש אוגוסט מתוך מטרה 
להעלות נושאים מקצועיים חשובים על הפרק ולהציע לחברים מגוון נושאים 

ואירועים מעניין.

בשנה  מאד  התרחבה  (בדוא״ל)  החברים  של  הקשר  לרשת  המידע  העברת 
הקשור  בכל  ומרכזי  ידוע  לגורם  שלנו  הקשר  רשת  הפכה  ולמעשה  האחרונה 
החדש  הפורמט  לצערי,  בארץ.  תכנון  בנושאי  ואירועים  פעילויות  על  למידע 
של המידעון (אינטרנטי) ואתר האינטרנט המשודרג טרם עלו לאוויר, אך אני 

מקווה שהדבר יקרה בקרוב.

שיתוף  (לדוגמה:  רחב  נושאים  במגוון  שוטף  באופן  מטפלים  אנו  לכך  מעבר 
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פעולה עם ארגונים נוספים, הטבות לחברים וכד׳) ונושאים אד-הוק המועלים 
שונים  גופים  של  הרצון  התרחב  גם  האחרונה  בשנה  האיגוד.  בועד  לדיון 
לשלב נציגים של איגוד המתכננים בועדות השונות וזאת תוך הכרה באיכות 

המקצועית של חברי האיגוד.

גם  אלא  באיכות  רק  לא  החשיבות  את  ומדגישים  חוזרים  אנו  זאת,  כל  עם 
את  להרחיב  עלינו  יותר,  להשפיע  ברצוננו  אם  האיגוד.  חברי  של  בכמות 
השורות. מידי פעם אנו מגלים שטובי הקולגות שלנו, איתם אנו עובדים יום 
איגוד  חברי  לגייס  לכולכם  פונה  אני  המתכננים.  איגוד  חברי  אינם  כלל  יום, 

נוספים בכדי לחזק את כוחו של האיגוד ואת יכולתו ליזום ולהשפיע.

אדר' ומתכנן עמוס ברנדייס


